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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért engedélyezik a beutazást Szerbiából?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Szerbiában egyre súlyosabb a koronavírus-járvány fertőzésének mértéke. Az aktív koronavírusos
esetek száma jelenleg 2142, közülük 85 személy van lélegeztetőgépen. A magyar határ közelében, a
Vajdaság székhelyén meredeken emelkedett a karanténban lévő fertőzöttek száma, egy nap alatt 49-
cel, így július harmadikán 315 ilyen személyt tartottak nyilván. Ennek ellenére a magyar kormány
az  Európai  Unión  kívüli  országok  közül  egyedül  Szerbiából  engedi  a  beutazást.  Miért  kapott
kivételes engedményt Szerbia, és tervezik-e felülvizsgálni ezt a döntést?

Tisztelettel várom válaszát!


